
Artikel 41 vragen over Afval bijplaatsingen 

Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders Ridderkerk (RvO, artikel 41) 

Datum 

9 januari 2024 

Onderwerp 

Afval bijplaatsingen 

Vragensteller 

Victor Mijnders, CDA Ridderkerk  

Aanleiding 

Het is een doorn in het oog van veel Ridderkerkers en een vaker terugkerend onderwerp in de 

Ridderkerkse politiek, namelijk afval bijplaatsingen (dumpen van afval naast afval containers). 

Door middel van o.a. controles en het plaatsen van plantenbakken bij ondergrondse 

afvalcontainers wordt geprobeerd de bijplaatsingen tegen te gaan. Daarnaast is in november onze 

motie aangenomen om in 2024 het Ridderkerkse afvalbeleid opnieuw onder de aandacht te 

brengen bij de Ridderkerkers, met als insteek om o.a. bijplaatsingen tegen te gaan. We hopen 

daarnaast dat de komst van een mobiel afvalbrenstation ook een positief effect heeft op het 

verminderen van bijplaatsingen. 

Als CDA zijn we van mening dat we de mogelijkheden moeten gebruiken om de afval 

bijplaatsingen tegen te gaan, maar daarnaast ook moeten kijken of er extra mogelijkheden zijn 

rondom handhaven, preventie (camerabewaking bij hotspots) en het uitdelen van boetes. Daarom 

willen we als CDA een goed beeld krijgen van de huidige problematiek, verrichte acties en verdere 

mogelijkheden. 

De CDA Ridderkerk fractie heeft naar aanleiding van terugkomende hotspots rondom afval bij 

plaatsingen de volgende vragen. 

Afval bijplaatsingen in het algemeen 

1. Hoeveel meldingen over het bijplaatsen van afval heeft u sinds 1 januari 2022 ontvangen? 

2. Kunt u aangeven op welke 5 locaties sinds 1 januari 2022 de meeste overlast is ervaren van 

bijplaatsingen (hotspot) en wilt u per locatie aangeven welke acties hierop zijn ondernomen om 

deze bijplaatsingen tegen te gaan? 

3. In welke mate wordt er geprobeerd om de 'daders' te achterhalen en deze hierop aan te 

spreken/ te beboeten? 



4. Welke mogelijkheden heef het college om 'daders' te beboeten/ aansprakelijk te stellen voor 

het bijplaatsen van afval? 

a. Hoe vaak zijn deze mogelijkheden sinds 1 januari 2022 toegepast? 

5. Op onze vraag (CDA 03, begroting 2024) geeft u aan dat het inzetten van een MCU vanwege 

de politiewet 2012 nu niet mogelijk is. Rondom het nieuwe integrale veiligheidsbeleid zal er ook 

onderzocht worden welke mogelijkheden er zijn rondom het inzetten van camerabewaking. 

Kan het college toezeggen ook de mogelijkheid van het inzetten van camerabewaking bij het 

tegengaan van afval bijplaatsingen hierin mee te nemen? 

Afval bijplaatsingen op de hoek van de Prinses Beatrixstraat – Hollandsestraat 

Om de problematiek beter in beeld te kunnen krijgen, willen we inzomen op de locatie Prinses 

Beatrixstraat – Hollandsestraat. Op deze locatie wordt al jaren overlast ervaren van het bijplaatsen 

van afval, een echte 'afval hotspot' naar onze mening! 

6. Hoeveel meldingen zijn er sinds 1 januari 2022 over de locatie binnen gekomen? 

7. Welke acties zijn er verricht om op deze locatie het bijplaatsen van afval tegen te gaan? 

8. Op deze locatie staat ook voor een langere periode een 'toezicht paal', wat is hiervan exact het 

doel en bewijst dit zijn nut? 

9. Op deze locatie zijn veel van de woningen eigendom van Wooncompas, welke 

verantwoordelijkheden rondom het tegen gaan van bijplaatsingen op deze locatie liggen bij 

Wooncompas en welke bij de gemeente? 

10. Welke acties heeft Wooncompas verricht om afval bijplaatsingen op deze locatie tegen te 

gaan? 

11. Hoeveel bewoners zijn er vanaf 1 januari 2022 op deze locatie aangesproken/ beboet voor het 

bijplaatsen van afval? 

Gelet op het bepaalde in artikel 41 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 

schriftelijke beantwoording van deze vragen. 
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